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PROTOKÓŁ Nr XXXI/09 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 27 lutego 2009 r. 

 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 18, co stanowi 85,71 % frekwencji, a zarazem stanowi to 

quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 

2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 

3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  

4. Barbara Durkalec- Sekretarz Gminy, 

5. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 

6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 

Obowiązki sekretarza sprawował Radny Juros  Joachim. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich 

obecnych na Sesji oraz powiedział, iż protokół z sesji z dnia 26 stycznia 2009 r. jest wyłożony 

do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części 

sesji. Następnie poinformował, iż radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem. Zaznaczył, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Burmistrza Ozimka 

SO.K.0052-08/09, które odczytał – stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. Na 

koniec zadał pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi bądź inne propozycje? 

 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji zmian porządku obrad.   

 

Porządek obrad :  
I. Interpelacje Radnych 

II. Podjęcie uchwał: 

1.  w sprawie użyczenia nieruchomości na okres dalszych 5 lat 

( projekt uchwały, Druk Nr 1),  

2.  w sprawie wydzierżawienia mienia gminnego 

( projekt uchwały, Druk Nr 2),  

3.  w sprawie określenia zasad zawierania na kolejny okres umów dzierżawy, najmu i 

użyczenia zawartych na czas oznaczony do trzech lat  

( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

4.  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Szczedrzyk i 

Pustków (część obrębu Szczedrzyk oraz część obrębu Schodnia) 

( projekt uchwały, Druk Nr 4),  

5.  w sprawie opracowania planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane 

(projekt uchwały, Druk Nr 5), 

6.  w sprawie regulaminu dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagradzania 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nauczycielskiego 



 2 

dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 

przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Ozimek 

( projekt uchwały, Druk Nr 6),  

7.  w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ozimka na lata 

2009 - 2015 

( projekt uchwały, Druk Nr 7),  

8.  w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy wsi Grodziec”.  

( projekt uchwały, Druk Nr 8),  

9. zmieniająca uchwałę Nr IV/19/07 Rady Miejskiej w Ozimku z dnia 29 stycznia 

2007 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ozimek 

( projekt uchwały, Druk Nr 9 ),  

10. zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy 

Ozimek 

               ( projekt uchwały, Druk Nr 10),  

11. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 r.  

               ( projekt uchwały, Druk Nr 11),   

III. Ocena funkcjonowania bibliotek. 

IV. Informacja o współpracy z Radnymi Powiatu w 2008 r. . 

V. Sprawozdanie z działalności Burmistrza 

VI. Sprawy różne i organizacyjne. 

 

 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – poinformował, że między sesjami nie wpłynęła żadna 

interpelacja.    

 
O godzinie 14

 30 
na salę obrad przybył Radny Jerzy Libera. 

Na stan 21 Radnych udział bierze19, co stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

 

Ad. II. P O D J Ę C I E    U C H W A Ł  : 

Pkt II.1                 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozinmku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie użyczenia nieruchomości na okres dalszych 5 lat zawarty w druku nr 1. 

Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały, a 

następnie zadał pytanie, czy są jakieś uwagi i czy ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji?  

 

Głos w dyskusji zabrali: Radny Piotr Hendel – poruszając sprawę boiska w Ozimku 

zaznaczył, iż należy głęboko zastanowić się, czy ten teren nadal użyczyć obecnym 

gospodarzom, ponieważ ma bardzo dużo zastrzeżeń co do ich gospodarności. Nadmienił, że 

obawia się również o remont boiska w ramach ORLIK-a przy obecnych gospodarzach. 

Burmistrz Ozimka Jan Labus – wyjaśniając, że jeśli remont boiska zostanie zrobiony w 

ramach ORLIK 2012, to Gmina Ozimek będzie musiała zatrudnić koordynatora, oraz 

podpisać umowę na 10 lat z osobą, która będzie dbała o ten obiekt. Podkreślił, że jest to 

zupełnie oddzielna sprawa. Nadmieniał, że jeśli Rada ma taką potrzebę, to można zwołać 
wszystkich gospodarzy boisk i poprosić ich o rozliczenie się ze swojej działalności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przypominając, iż w Planie Pracy Rady 
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Miejskiej na 2009 r. jest temat dotyczący oceny stowarzyszeń. Zaznaczył, że Komisja 

Rewizyjna dokona szczegółowej kontroli w tej materii i przedstawi jej wyniki Radzie na 

Sesji. Na koniec zadał pytanie, czy ktoś chciał zabrać jeszcze głos w dyskusji. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów uchwałę                    
Nr XXXI/287/09 w sprawie użyczenia nieruchomości na okres dalszych  5 lat                       
– 18  głosów „za” przy 1 ,,wstrzymującym się”.  

Pkt II.2 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie  

wydzierżawienia mienia gminnego zawarty w druku nr 2. Poinformował, że Komisja 
Rewizyjna oraz Komisja Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciw Pożarowej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały, natomiast 

Komisja Gospodarcza jak i Komisja Oświaty i Polityki Społecznej nie wydały opinii. Na 

koniec zadał pytanie, czy są jakieś niejasności – uwagi? 

 

Głos w dyskusji zabrał – Radny Marek Bagiński – twierdząc, że Komisja Gospodarcza nie 

wydała opinii, gdyż prosiła o dokładne wyjaśnienie których to działek dotyczy, gdzie są 
położone, komu służą i na jakiej zasadzie są do tej pory dzierżawione. 

Wyjaśnienia dokonał Z-ca Burmistrza M. Korniak – mówiąc, iż pierwsza działka 984/102  

położona w Krasiejowie stanowi grunt umożliwiający dojazd do apteki. Druga działka jest 

położona przy ul. Szkolnej i stanowi grunty orne, natomiast trzecia działka to również rola – 

IV klasa gruntu przy ulicy Tartacznej w Grodźcu– osoba prywatna. Wszyscy do tej pory 

dzierżawili te mienie i chciano by przedłużyć dzierżawę.   
 

Nikt nie chciał zabrać więcej głosu w dyskusji.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                   
Nr XXXI/288/09 w sprawie wydzierżawienia mienia gminnego  – 19 głosów  „za”. 

Pkt II.3 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad zawierania na kolejny okres umów dzierżawy, najmu i użyczenia zawartych na czas 

oznaczony do trzech lat zawarty w druku nr 3a. Poinformował, że projekt uchwały zawarty w 

druku nr 3 Komisja Oświaty i Polityki Społecznej, Rewizyjna oraz Ochrony 
Środowiska.... pozytywnie zaopiniowały, jednakże   Komisja Rewizyjna i Ochrony 
Środowiska... wnioskowały, aby do § 2 pkt 1 dopisać ,,jak i uwag zgłoszonych przez 

mieszkańców co do prawidłowości działania i przeznaczenia” oraz aby w § 3 dopisać pkt 2 

,,Burmistrz przedstawia raz na kwartał Radzie informację o zawartych umowach dzierżaw”. 

Komisja Gospodarcza negatywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. Przypomniał, 

iż Burmistrz w swym piśmie SO.K.0052-08/09 ustosunkował się do tych wniosków 

przedstawiając nowy druk 3a – pismo stanowi załącznik do protokołu.  Następnie zadał 

pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, zapytania? 

 

Głos w dyskusji zabrali: Radny P. Hendel – twierdząc, że te sprawy w/g ustawy o 

samorządzie gminnym należą do kompetencji Rady i jego zdaniem nie należy się tego 

pozbywać. Rada musi mieć nad pewnymi rzeczami kontrolę.  Radny Antoni Mielniczek – 

uważając, że jeśli chodzi o sprzedaż mienia to zgadza się z Radnym Hendlem, natomiast tu 
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jest sprawa dzierżaw lub najmu na okres do 3 lat i powinno się ten projekt uchwały przyjąć. 
Radna Grażyna Świercz – pytając się, czy osoba biorąca w użyczenie to najemca, ponieważ 
wniosek Komisji Rewizyjnej był troszkę inny od zapisu jaki jest w druku nr 3a. Z-ca 
Burmistrza M. Korniak – odpowiadając, że dano taki zapis ze względu na bezpieczeństwo i 

wyczerpuje on 90% intencji komisji. Podkreślił, iż w skrajnym przypadku może być tak, że 

ktoś kogoś nie lubi i będzie mu bezpodstawnie kładł tak zwane kłody. Radca Prawny                   
P. Konop – wyjaśniając, odczytał art. 18 ust 2 pkt 9 ppkt a Ustawy  o samorządzie gminnym 

z którego wynika, że Rada ustala tylko zasady. Dodał, iż Rada Miejska w Ozimku do tej pory 

zajmowała się indywidualnymi sprawami, ponieważ istnieje zapis, że do czasu określenia 

zasad zawierania na kolejny okres umów dzierżawy, najmu i użyczenia wójt, burmistrz może 

dokonywać tych czynności prawnych za zgodą Rady.      
 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania nie przyjęła projektu Uchwały                                     
zawartego w druku nr 3a  w sprawie określenia zasad zawierania na kolejny okres 
umów dzierżawy, najmu i użyczenia zawartych na czas określony do trzech lat                       
–  8 głosów ,,za” przy 8 ,,przeciw” i 3 ,,wstrzymujących się”.  

Pkt II.4 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Szczedrzyk i Pustków 

(część obrębu Szczedrzyk oraz część obrębu Schodnia) zawarty w druku nr 4.  Poinformował, 

że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. Następnie zadał 

pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 

 

Nikt nie miał żadnych uwag..  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXI / 289 / 09 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Szczedrzyk i Pustków (część obrębu Szczedrzyk oraz część obrębu Schodnia) –                       
19 głosów ,,za”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy. 

 

PO   PRZERWIE 

Pkt II.5 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie opracowania 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane zawarty w druku nr 5. Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. Zadał pytanie, czy są jakieś niejasności, uwagi? 

 

Nikt nie chciał zabrać głosu w dyskusji.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXXI / 290 / 09 w sprawie opracowania planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 
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kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane –  18 głosów 
,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 

Pkt II.6 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie regulaminu 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Ozimek 

zawarty w druku nr 6. Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały. Zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 

 

Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXXI / 291 / 09 w sprawie regulaminu dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Ozimek –  18 głosów ,,za” przy                
1 ,,wstrzymującym się”. 

Pkt II.7 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ozimka na lata 2009 - 2015 

zawarty w druku nr 7. Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały. Zadał pytanie, czy są jakieś niejasności, uwagi? 

 

Nikt nie zgłosił pytań.   

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXI / 292 / 09 w sprawie  przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Ozimka na lata 2009 - 2015 –  19 głosów ,,za”.   

Pkt II.8 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia ,,Planu odnowy wsi Grodziec” zawarty w druku nr 8. Poinformował, że 

wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. Następnie zadał 

pytanie, czy są jakieś niejasności, uwagi bądź pytania? 

 

Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXI / 293 / 09 w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy wsi Grodziec” –  19 głosów 
,,za”.  

Pkt II.9 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę                 
Nr IV/19/07 Rady Miejskiej w Ozimku z dnia 29 stycznia 2007 r. w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ozimek zawarty w druku nr 9a. 

Poinformował, że Komisja Gospodarcza oraz Komisja Oświaty i Polityki Społecznej 
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pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zawarty w druku nr 9, natomiast Komisja 
Rewizyjna jak i Komisja Ochrony Środowiska.... wnioskowały, aby projekt uchwały 

pozostawić do rozpatrzenia na sesji w dniu dzisiejszym po uzyskaniu informacji o czipowaniu 

w przypadku posiadania więcej niż jednego psa. Przypomniał, że Burmistrz ustosunkował się 
do tego wniosku w swym piśmie SO.K.0052-08/09, przedstawiając radzie nowy projekt 

uchwały zawarty w druku nr 9a - pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 

 

Nikt nie miał uwag. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXI / 294 / 09 zmieniającą uchwałę Nr IV/19/07 Rady Miejskiej w Ozimku z dnia 
29 stycznia 2007 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Ozimek –  19 głosów ,,za”. 

Pkt II.10 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Ozimek zawarty w druku nr 10a. 

Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zawarty w 

druku nr 10, jednakże Burmistrz przedstawił zmieniony projekt uchwały uzasadniając tę 
zmianę w swym piśmie SO.K.0052-08/09, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Następnie zadał pytanie, czy ktoś z radnych bądź zaproszonych gości ma jakieś pytania? 

 

Pytanie zadał Mieszkaniec wsi Krasiejów Werner Klimek – prosząc o wyjaśnienie zapisu 

§1 ust 2, oraz co zrobić w sytuacji, gdy podczas trzydniowego festynu w Krasiejowie 

handlują na straganach obok Kościoała. Na koniec zaproponował, aby dopisać tam słowo ,,na 

terenie”. 

Odpowiedzi udzielił Radca Prawny P. Konop – informując, iż zgodnie z zapisami                       

w zmienionej wersji projektu uchwały należy pobierać opłatę targową od osób handlujących 

pod straganami przed Kościołem, ponieważ tam nie jest organizowany festyn przez Urząd 

Gminy i Miasta, jednostki organizacyjne oraz  pomocnicze Gminy Ozimek.  

 

Nikt więcej nie miał pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXXI / 295 / 09 zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na 
terenie Gminy Ozimek –  18 głosami ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”.  

Pkt II.11 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 r. zawarty w druku nr 11. Poinformował, że 
wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały, jednakże Rada 

przed Sesją otrzymała nowy zał. nr 2a. Poprosił o wyjaśnienie. 

 

Wyjaśnienia dokonała Skarbnik Gminy Maria Błahuta – mówiąc, że w zał. nr 2 nie było 

roku 2009, natomiast ze wskazania które otrzymano z Regionalnej Izby Obrachunkowej 

wynika, iż zadania trwające dłużej niż rok, obejmujące 2009 rok jak i lata następne należy 

ująć w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. Dodała, iż zostało również wyłączone zadanie 

,,Europejski Centrum Kulturalno – Edukacyjne w Ozimku II etap” z uwagi na to, że jest to 

zadanie jednoroczne i jest w budżecie gminy. Na koniec powiedziała, że w dniu dzisiejszym 
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wpłynęło rozstrzygnięcie Kolegium RIO w zakresie nie ujmowania w/w zadania w 

Wieloletnim Planie Inwestycyjnym – termin usunięcia tej nieprawidłowości został podany do 

20 marca br. i zostało to zrobione na dzisiejszej sesji.  Dodała, że na początku WPI będzie 

zapis ,,lata 2009 -2015”.      

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, 

zapytania? 

 

Nikt nie miał pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXI / 296 / 09 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 r.  –  19 głosów ,,za”. 

 
 

Ad. III. O C E N A    F U N K C J O N O W A N I A   B I B L I O T E K :  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej o odczytanie wspólnego stanowiska Komisji Oświaty i Polityki Społecznej jak i 

Gospodarczej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – odczytała 

stanowisko obu komisji, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, pytania? 

 

Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Oświaty i Polityki 
Społecznej oraz Komisji Gospodarczej w sprawie funkcjonowania bibliotek jako 
stanowisko Rady wraz z zawartymi w nim wnioskami  – 19 głosów ,,za” . 

 
Ad. IV. I N F O R M A C J A    O   W S P Ó Ł P R A C Y    Z                               

R A D N Y M I   P O W I A T U     W    2 0 0 8 r.   :  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił zestawienie 

obecności na posiedzeniach sesji Rady Miejskiej w Ozimku poszczególnych Radnych 

Powiatu z Gminy Ozimek – stanowi ono załącznik do protokołu, a następnie poprosił Pana 

Burmistrza Ozimka o poinformowanie Radę, jak wygląda jego współpraca z Radnymi 

Powiatu w 2008 r. 

 

Burmistrz Ozimka J. Labus – powiedział, iż w ubiegłym roku ta współpraca była bardzo 

nikła. Jedynie z Radnym Norbertem Halupczokiem miał częsty kontakt i pewne sprawy 

dotyczącego Gminy Ozimek były wspólnie na szczeblu Gmina Ozimek – Starostwo 

rozwiązywane. Dodał, że z Radną Leonardą Płoszaj też są prowadzone pewne rozmowy i 

załatwiane sprawy dotyczące Gminy Ozimek, natomiast jeśli chodzi o Radnego Krzysztofa 

Koźlik i Tomasza Strzałkowskiego, to tego kontaktu nie ma. Podkreślił,  że obecnie jest 

bardzo utrudniony również kontakt ze Starostą Opolskim H. Lakwą przypominając, iż kiedyś 
odbywał się w Starostwie konwent wójtów i burmistrzów, gdzie spotykano się regularnie co 

2-3 miesiące. Dodał, iż  w 2008 r. było jedno jedyne takie spotkanie w Starostwie.  
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Głos w dyskusji zabrali: Radny Powiatu T. Strzałkowski – informując, iż w czasie, gdy 

odbywają się sesje Rady Miejskiej w Ozimku pracuje i jest to dla niego utrudnienie.  

Stwierdził, że udział Radnych Powiatu w sesjach Rady Miejskiej nie jest obligatoryjny, 

przyznając, iż  była w poprzedniej kadencji taka praktyka. Nadmieniał, że są Powiaty, gdzie 

w ich sesjach uczestniczą wójtowie oraz burmistrzowi – w Opolu namiastką tego był 

wspomniany wcześniej konwent, który obecnie umiera śmiercią naturalną.  Na koniec 

przedstawił sprawozdanie z pracy w Powiecie za 2008 r., które stanowi załącznik do 

protokołu. Radny Powiatu K. Koźlik – mówiąc, że pracę radnego ocenia się na podstawie 

pracy w komisjach i sesjach Powiatu. Nadmienił, że jest Przewodniczącym Komisji Polityki 

Gospodarczej oraz członkiem Komisji Polityki Społecznej. Jego obecność na komisjach                     

i sesjach Powiatu jest 100%, co można sprawdzić w Biurze Rady Powiatu. Zaznaczył, że z 

racji tego, iż pracuje w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku na bieżąco śledzi sprawy 

związane z Gminą Ozimek. Podkreślił, iż żadnej zgłoszonej mu sprawy nie odłożył aa, co 

mogą potwierdzić osoby zainteresowane.   Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – 

przypominając, iż nie ocenia się pracy Rady Powiatu, tylko współpracy z Radą Miejską w 

Ozimkui i Burmistrzem – chodzi o dobro Gminy Ozimek. Radny Powiatu N. Halupczok – 

stwierdzając, iż swoje działania w Powiecie przedstawił w Wiadomościach Ozimskich na 

prośbę Redaktora Naczelnego. Nadmieniał, że jest w stałym kontakcie z Burmistrzem, Z-cą 
Burmistrza, a w Starostwie Powiatowym jest członkiem Komisji Bezpieczeństwa. Dodał, że 

w Gminie Ozimek działa jako Prezes OSP Antoniów i Wiceprezes Zarządy Miejsko 

Gminnego OSP, w związku z czym bardzo bliski jest mu temat bezpieczeństwa.  Radna 
Powiatu Leonarda Płoszaj – mówiąc, że na sesje Rady Miejskiej w Ozimku uczęszcza, gdy 

jej czas i obowiązki na to pozwalają, niemniej jednak kontakt z radnymi jak i burmistrzami jej 

zdaniem posiada. Zaznaczyła, że Radni Powiatu z Gminy Ozimek są na każde zawołanie, 

prośby oraz postulaty jakie są im zgłaszane, zostają przekazywane i załatwiane w Powiecie. 

Dodała, że jest członkiem Zarządu Powiatu i wspomaga Gminę Ozimek na tyle, na ile może. 

Jej zdaniem współpraca powinna być odbierana dobrze. Na koniec przypomniała o akcji 

humanitarnej jaka została przeprowadzona – chodziło o pomoc Ukrainie. Dodała, że wspólnie 

z Radną Świercz i jej szkołą przeprowadziły to  w Gimnazjum w Ozimku. Radna G. Świercz 
– dziękując za przypomnienie tak wspaniałego przedsięwzięcia stwierdziła, że czuje się 
nieswojo. Jej zdaniem wyszło tak, jakby Radni Powiatu zostali przez Radę Miejską w Ozimku 

rozliczeni za udział w sesjach. Podkreśliła, że jest to bardzo niebezpieczne, ponieważ Rada 

Miejska w Ozimku może również uczestniczyć w Sesjach Rady Powiatu. Dodała, że 

osobiście nie uczestniczyła ani raz w takiej sesji, ale nie znaczy to, że nie ma kontaktu z 

Radnymi Powiatu. Na koniec zadała pytanie Radnemu Strzałkowskiemu, czy mógłby 

powiedzieć, czego dotyczyły interpelacje jakie złożył w Powiecie dotyczące Gminy Ozimek. 

Odpowiedzi udzielił Radny Powiatu T. Strzałkowski – mówiąc, iż pierwsza z nich 

dotyczyła sprzedaży budynku po starym szpitalu, a druga dotacji boiska ORLIK 2012. 

Dalszy głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zapewniając, że nikt 

nie rozlicza Radnych Powiatu. Zaznaczył, że temat został celowo wywołany, gdyż często 

padały zarzuty, że Radni Powiatu kiedyś zawsze chodzili na sesje, a w obecnej kadencji 

wcale. Po wyjaśnieniach każdy może sobie na ten temat wyrobić zdanie i ma nadzieję, że 

skończą się uwagi jak i zastrzeżenia. Po raz kolejny podkreślił, że jest to ocena współpracy. 

Na koniec dopowiedział, że była to podstawa do przedstawienia przez Radnych Powiatu 

swego poglądu w tej sprawie. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... Antoni 
Gryc – pytając, czy Powiat zwrócił się w tym roku do Gminy Ozimek z prośbą o 

partycypację inwestycji drogowych  oraz uzgadniał, jakie inwestycje są najważniejsze. 

Przypomniał, że Gmina Ozimek praktycznie przy każdej inwestycji partycypuje i to dużymi 

kwotami.  
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Odpowiedzi udzielił Radny Powiatu T. Strzałkowski – mówiąc, że jest to w gestii organu 

wykonawczego, czyli Burmistrza i Starosty, a nie Rad.  

Dalszy głos w dyskusji zabrali: mieszkaniec wsi Krasiejów W. Klimek – wspominając, że 

ostatnio w gazecie samorządowej jaką są Wiadomości Ozimskie na temat spraw związanych z 

Powiatem Opolskim i Gminą Ozimek była informacja w lutym 2008 r. W jego odczuciu 

sprawy zakończyły się po sprawach dotyczących Wydziału Komunikacji oraz Szpitala w 

Ozimku. Uważa, że jest to zły aspekt, ponieważ czytelnicy, którymi przeważnie są 
mieszkańcy Gminy Ozimek przynajmniej dwa razy do roku powinni wiedzieć, co się dzieje w 

Powiecie Opolskim. Radny A. Mielniczek – proponując, aby spotkała się cała czwórka 

Radnych Powiatu i napisali artykuł poświęcony ważnym sprawom poruszanym w Powiecie. 

Sołtys wsi Schodnia Edward Głodowicz – potwierdzając, że jako sołtys ma najlepszy 

kontakt z Radnym Powiatu Krzysztofem Koźlik. Zaznaczył, że zawsze udzieli pomocy, 

doradzi i nigdy nie pozostawi nie załatwionej sprawy. Przewodniczący Zarządu Osiedla   
nr 3 Horst Dietrich – korzystając z tego, że są obecni na sesji Radni Powiatu przypomniał, 

że w 2001 r. padła decyzja o budowie chodnika w Nowej Schodni przy ul. Danieckiej. Pan 

Dziadkiewicz obiecał, że ta inwestycja zostanie zakończona wciągu 3-4 lat, a dziś mija już 6. 

W związku z powyższym zadał pytanie, czy można tę inwestycję zakończyć szybciej a niżeli 

w 2012 r. Radny P. Hendel – pytając, czy chodnik na ulicy Brzeziny w Ozimku musi mieć 
2,5 m szerokości. 

Odpowiedzi udzieliła Radna Powiatu L. Płoszaj – informując, że Powiat Opolski ma 13 

gmin i w zależności od tego jaka jest partycypacja w kosztach danej inwestycji, to zostają 
przyznawane środki. Zaznaczyła, że Powiat Opolski ma bardzo skromny budżet i takie są 
realia. Jeśli chodzi o odpowiedź na pytanie Radnego Hendla to od takich spraw są specjaliści, 

a nie radni. Dodała, że może udzielić odpowiedzi na to pytanie na następnej sesji, ponieważ 
musi zasięgnąć informacji na ten temat od odpowiednich  służb w Powiecie.  

Na koniec głos w dyskusji zabrał Radny Powiatu N. Halupczok – informując wszystkich, iż 
w drugim kwartale odbędzie się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Rady Powiatu w 

Gminie Ozimek i można w niej uczestniczyć zgłaszając bolączki i sprawy, które należą do 

Powiatu.  

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – podziękował Radnym Powiatu za przybycie i udział 

w dzisiejszej sesji.            

             
Ad. V. S P R A W O Z D A N I E    Z   D Z I A Ł A L N O Ś C I                               

B U R M I S T R Z A    :  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – podsumowując cały ubiegły 2008 r. rok przedstawił 

prezentację multimedialną. Dodał, że taką samą prezentację przedstawia na zebraniach 

wiejskich w poszczególnych miejscowościach oraz Zarządach Osiedli w Ozimku, gdyż 
mieszkańcy często widzą tylko tak zwane swoje podwórko, a chciał pokazać mieszkańcom 

pracę Rady Miejskiej jak i jego na terenie całej Gminy Ozimek.    
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – podziękował Burmistrzowi za przedstawienie 

sprawozdania. Następnie zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do protokołu z sesji z dnia                  

26 stycznia 2009 r.     

 

Nikt nie zgłosił uwag. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie protokół z Sesji z dnia 26 stycznia                
2009 r. – 19 głosów „za”. 
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Przewodniczący Rady J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy  

 

PO    PRZERWIE 

 

Radny Marek Głąb opuścił o godzinie 16
50

 obrady sesji. 

 
Ad. VI S P R A W Y    R Ó Ż N E   I   O R G A N I Z A C Y J N E  : 

 
 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach zapoznał radnych z:  

 pismem  Warta GLASS Jedlice w sprawie podziękowania dotyczącego uchwały w 

sprawie zmiany do planu zagospodarowania przestrzennego – pismo stanowi załącznik 

do protokołu; 

 pismem Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie uchwały nr 5/15/2009 

Kolegium Regionalnej izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 25 lutego 2009 r. w sprawie 

zgodności z prawem uchwały nr XXX/284/09 Rady Miejskiej w Ozimku z dnia 26 

stycznia 2009 r. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 r. – stanowi załącznik do 

protokołu; 

 wnioskiem Pana Andrzeja Korzeńca zamieszkałego w Krzyżowej Dolinie dotyczącego 

remontu ulicy Polnej w Krzyżowej Dolinie – cała dokumentacja  stanowi załącznik do 

protokołu. Po odczytaniu wniosku jak i udzielonej odpowiedzi zadał pytanie, czy ktoś 
chciałby w tym temacie zabrać głos oraz, czy trzeba jeszcze coś wyjaśnić. 

Głos w dyskusji zabrali: Radny P. Hendel – pytając, czy remont tej drogi jest w tym roku 

w planie. Radny A. Mielniczek – stwierdzając, że takich pytać można stawiać wiele, 

ponieważ dróg do remontu w Gminie Ozimek jest wiele. Z wyjaśnień wynika, że są 
wykonywane remonty dróg  na tyle, na ile jest to możliwe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Rada 

wyraża zgodę, żeby treść wyjaśnień służb Burmistrza przyjąć jako stanowisko Rady w 

omawianym temacie. 

  

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania wyraziła jednogłośnie zgodę na 
przesłanie Panu Andrzejowi Korzeniec przez Przewodniczącego Rady odpowiedzi o 
treści zawartej w notatce służbowej przygotowanej przez Kierownika Referatu 
Rozwoju Gospodarczego Gminy – 18 głosów ,,za”.    
 

 wnioskiem Pana Wernera Klimka zamieszkałego w Krasiejowie dotyczącego publikacji 

w Dzienniku Urzędowym uchwał podatkowych – cała dokumentacja stanowi załącznik 

do protokołu. Po odczytaniu wniosku jak i udzielonej odpowiedzi zadał pytanie, czy 

ktoś chciałby zabrać głos, prosić o jakieś dodatkowe wyjaśnienia. 

Głos w dyskusji zabrał mieszkaniec wsi Krasiejów W. Klimek – mówiąc, iż na zebraniu 

wiejskim w Krasiejowie w kwietniu 2008 r. poruszył już ten temat. Nadmienił, iż każdy jest 

podatnikiem i powinien wiedzieć przed czasem ile będzie trzeba płacić i jakie będą podatki. 

Na koniec stwierdził, że przeprosiny nie należą się jemu, tylko Radzie, gdyż nie wykonano 

postanowień Rady Miejskiej.  

Nikt więcej  nie chciał zabrać głosu w tym temacie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Rada wyraża zgodę, 
żeby treść wyjaśnień służb Burmistrza przyjąć jako stanowisko Rady w omawianym 

temacie. 
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania wyraziła większością głosów zgodę na 
przesłanie Panu Wernerowi Klimek przez Przewodniczącego Rady odpowiedzi o treści 
zawartej w notatce służbowej przygotowanej przez Kierownika Referatu 
Organizacyjnego – 17 głosów ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 
 

   wnioskiem Pana Wernera Klimka zamieszkałego w Krasiejowie dotyczącego 

kanalizacji sanitarnej – cała dokumentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po odczytaniu wniosku jak i udzielonej odpowiedzi, zadał pytanie, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w dyskusji, uzyskać dodatkowych wyjaśnień. 
Głos w dyskusji zabrali: Radny A. Mielniczek – zwracając się do Pana Klimka, że w tej 

sprawie mógł zapytać się pierwszego lepszego radnego i otrzymałby odpowiedź, a nie pisać 
wniosków i zmuszać pracowników do przygotowania tak obszernej informacji. Zaznaczył, 

że Rada jak i Burmistrzowie cały czas nad tą sprawą czuwają. Ustosunkował się do 

zawartych stwierdzeń we wniosku i podkreślił, że gdyby wszystko byłoby tak wspaniale, to 

poprzedni Burmistrz Sobczak zostałby ponownie wybrany na Burmistrza, oraz gdyby 

tamten Burmistrz był tak operatywny jak Pan Klimek napisał, to drogi dojazdowe do pól 

byłyby zrobione w 90% i za cenę 5%, a nie tak jak teraz trzeba dokładać 80%. Zaznaczył, 

że należy patrzeć na wszystko spokojnie, bez emocji i realnie. Wiceprzewodniczący Rady 
R. Dreling – mówiąc, że Pan Klimek dawno temu zobowiązał się, że wyłącza się z życia 

publicznego i chyba to spowodowało, że nie widzi tego, co się dzieje w Gminie Ozimek. 

Temat kanalizacji jest tematem priorytetowym. Nadmienił, że szczegółowe informacje mógł 

uzyskać od Radnego Powiatu, jednocześnie pracownika Urzędu Gminy i Miasta Pana 

Krzysztofa Koźlika, który jest w tym temacie doskonale zorientowany. Przewodniczący 
Komisji Ochrony Środowiska… A. Gryc – pytając, czemu Gmina Ozimek nie mogła 

złożyć wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.  

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak – wyjaśniając, że jest ustalony pewien 

próg  kwotowy poniżej którego można aplikować do Wojewódzkiego Funduszu, a powyżej 

do Warszawy, do Narodowego Funduszu. Gmina Ozimek ten próg przekroczyła, ponieważ 
dołączono dodatkowe obszary po to by zwiększyć szanse grantu.. W związku z powyższym 

postanowiono wycofać się, dodać dodatkowe aglomeracje i w ten sposób walczyć o 

dodatkowe 4-5 punktów. Dodał, że zakres tego projektu dotyczy również inwestycji na 

obiektach uzdatniania wody. Aby było pokrycie w liczbie osób, którym dostarcza się wodę 
jak i równolegle odbiorcom ścieków, również należało skorygować ten cały projekt. 

Obecnie instytucją odpowiedzialną za wdrażanie tego projektu jest Warszawa – Narodowy 

Fundusz Ochrony Środowiska.  

Dalszy głos w dyskusji zabrał W. Klimek – zaznaczając, że jest mieszkańcem tej gminy              

i ma prawo zadawać pytania. Dodał, że zadał trzy proste pytania na które można było 

odpowiedzieć w kilku zdaniach i dziwią go wypowiedzi dwóch radnych. Powiedział, że 

chciał prowadzić pewnego rodzaju inwestycję, ale musi z niej zrezygnować ze względu na 

brak kanalizacji. Przypomniał, iż był przyjęty przez Radę program 2003 – 215, gdzie jest 

zapis wykonanie kanalizacji i gazyfikacji całej gminy. Na koniec podkreślił, że do tej całej 

sytuacji i pisania pism sprowokowano go, gdzie w dzisiejszych czasach ocenzurowano mu 

artykuł.  

 

Nikt więcej  nie chciał zabrać głosu w tym temacie. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Rada wyraża zgodę, żeby treść 
wyjaśnień służb Burmistrza przyjąć jako stanowisko Rady w omawianym temacie. 
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania wyraziła większością głosów zgodę na 
przesłanie Panu Wernerowi Klimek przez Przewodniczącego Rady odpowiedzi o treści 
zawartej w notatce służbowej przygotowanej przez Kierownika Referatu Rozwoju 
Gospodarczego Gminy – 17 głosów ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”; 

 pismem z Komisariatu Policji w Ozimku w sprawie wsparcia finansowego komisariatu 

– stanowi załącznik do protokołu; 

 listem intencyjnym do przyjaciół z Heinsberga ze Szkoły Podstawowej Nr 1 w Ozimku, 

oraz opinię Komisji ds. partnerstwa – wszystko stanowi załącznik do protokołu; 

W tym temacie głos w dyskusji zabrali : Radna G. Świercz – informując, że jest to projekt 

gdyż na tym liście nie ma żadnej pieczątki szkoły oraz podpisów. Wyjaśniła, że na ten temat 

rozmawiała z Z-cą Burmistrza Ozimka i jest trochę zdziwiona, że sprawa nie została 

przekazana Burmistrzowi Labusowi. Zwróciła się z prośbą, aby Rada zajęła się tą sprawą, 
gdyż uważa, że służy to dobrej sprawie propagowania i podtrzymywania stosunków 

partnerskich  zawartych z Heinsbergiem w 1992 r. Dodała, że wysyłanie emaili nic nie 

kosztuje, natomiast listy nie są tak strasznie kosztowne i takowe fundusze posiada samorząd 

uczniowski, którego jest opiekunem. Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – mówiąc, że 

taka forma jaka została przedstawiona obecnie powinna uzyskać akceptację. Przypomniał, 

że są organizowane Dni Heinsberga w Ozimku, Dni Ozimka w Heinsbergu i będzie okazja 

do spotkania się dzieciaków. Radna Powiatu L. Płoszaj – stwierdzając, że jest bardzo 

zdziwiona tym, iż Radna Świercz najpierw sprawę omawia z Radą i Burmistrzami, a nie z 

Panią Dyrektor Kłysińską. Podkreśliła, że jest również Dyrektorem szkoły i gdyby 

nauczyciel przyszedł do niej z taką inicjatywą, to poparłaby go i pomogła załatwić te 

sprawy, gdyż stanowi to wspólne przedsięwzięcie. Dodała, że nie rozumie tej całej sytuacji. 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – wyjaśniając, że sprawa toczy się od dłuższego 

czasu i Pan Burmistrz wraz z Radną Świercz zapewniali Radę, że były prowadzone 

rozmowy z Dyrektor Kłysińską. Radny A. Mielniczek – mówiąc, że jest zielone światło w 

tej sprawie ze strony Rady i temat powinien zostać już prowadzony przez Radną Świercz.      

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach - zadał pytanie,  czy ktoś chciałby 

zabrać głos w dyskusji w sprawach różnych? 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska …A. Gryc – ubolewając, że tak ważny 

temat jak kanalizacja został odsunięty w sprawach różnych i organizacyjnych na sam koniec. 

Zaznaczył, że podczas uchwalania Planu Pracy Rady na 2009 r. było stwierdzenie, żeby ten 

temat omówić w miesiącu lutym br. Następnie odczytał stanowisko Komisji Ochrony 

Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciw Pożarowej w temacie 

zaawansowania prac w budowie kanalizacji w gminie i mieście z dnia 17 lutego 2009 r. – 

stanowisko stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – stwierdzając, że zamiast ubolewać, to 

należało wcześniej zgłosić prośbę o wprowadzenie takiego punktu do porządku obrad, bądź w 

dniu dzisiejszym, gdy zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do porządku obrad, zgłosić wniosek. 

Mieszkaniec wsi Krasiejów W. Klimek – przypominając – jego zdaniem – o sukcesie jaki 

miał miejsce w ostatnich dniach, a mianowicie, że Gmina Ozimek doszła do porozumienia z 

Urzędem Marszałkowskim w sprawie Dinoparku w Krasiejowie. Podkreślił również, że 

podczas omawiania jego wniosku dot. kanalizacji wypowiedź Radnego Mielniczka była 

żenująca.  

Burmistrz Ozimka J. Labus – dopowiadając, że w końcu Marszałek Urzędu 

Wojewódzkiego zrozumiał intencje Gminy Ozimek i praktycznie zostało zaakceptowane to, o 

co proszono w porozumieniu. Nie ma już problemu z Radą Naukową, użyczenie będzie na 5 

lat, a o drodze dojazdowej do pawilonu trzeba rozmawiać ze Stowarzyszeniem Delta. Jeśli 
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chodzi o Stowarzyszenie Dinopark, to sprawa będzie omawiana na sesji marcowej, ponieważ 
Przewodniczący Zarządu Dinopark został zobowiązany do przedstawienia dokładnego planu 

działania jaki zakłada Stowarzyszenie.  

Sołtys wsi Grodziec Jerzy Bogusz – dziękują za przyjęcie uchwały dot. Planu Rozwoju wsi 

Grodziec, prosząc o taką jednomyślność podczas przyznawania środków na realizację tego 

planu.  

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 

zebranym za udział i zamkną XXXI Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 

 

Sesja trwała od godziny 14 
10 

do godziny  18 
15 

 

PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:  

 

 
 


